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RUMB A LES MUNICIPALS 

El model d' acollida de temporers 
sense Sostre a Lleida, una vegada 
més a debat en la campanya 
Els partits de govern i el Comú defensen l'alberg de Pardinyes 
mentre que l'oposició planteja els allotjaments dispersats 

Lleida 
O. BOSCH (ACN) 

Una campanya electoral més en
tra a debat entre els partits que 
aspiren a I'alcaldia de Lleida el 
model que s'ha d'implantar par 
solucionar la problematica de 
I'acollida de temporers se'nse 
sostre que venen a treballar per 
la campanya de la fruita. L'equip 
de govern d'ERC, Junts i també 
el Comú fins al 2021, ha impulsat 
aquest mandat un projecte que 
preveu la construcció d'un equi
pament per a múltiples usos al 
barri de Pardinyes que ha de te
nir, entre d'altres, aquesta funció 
d'alberg. El projecte no ha estat 
exempt de polemica, sobretot 
entre una part deis ve'ins del barri 
i els grups a I'oposició, que el re
butgen i aposten per un model 
amb allotjaments dispersats per 
diferents punts de la ciutat. 

El candidat d'ERC a la Paeria, 
Miquel Pueyo, va assegurar que 
les imatges de temporers dor
mint al carrer sent despertats a 
les set del matí l/a manguerades" 
eren "injustes i indignes". Per aixo 
diu, "ens vam plantejar la cons
trucció d'un equipament per a 
múltiples usos". L'actual alcalde 
defensa que disposen d'un ajut 
de 4 milions d'euros de la Gene
ralitat així com una finca buida i 
en condicions per acollir I'inici de 
la construcció de I'alberg. 

No ho veu igual el cap de 
I'oposició i candidat del PSC a 
I'alcaldia, Felix Larrosa, recorda 
que a Lleida i al conjunt de les co
marques de Ponent venen unes 
20.000 temporers per treballar 
en la campanya de la fruita i per 
aixo assenyala que un equipa
ment que esta pensat per a 140 
places no resoldra la situació. Pel 
líder socialista, fan falta "decisi
ons estructurals més importantsi 
contundents" que no passen per 
la construcció d'un alberg. 

Elcandidat de Junts i actual 50-

ci de govern de Pueyo, Toni Pos-
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LES FRASES 

MIQUEL PUEYO 
Candidat d'ERC 

"DISPOSEM DE 
4 MILlONS DE LA 
GENERALlTAT PER FER 
LA CONSTRUCCIÓ DE 
L'EQUIPAMENT" 

FELlX LARROSA 
Candidat del PSC 

"FAN FALTA DECISIONS 
ESTRUCTURALS 
MÉS IMPORTANTS I 
CONTUNDENTS" 

TONI POSTIUS 
Candidat de Junts 

"L'ALBERG HA DE 

tius, defensa que I'equipament 
ha d'actuar per donar solucions 
als temporers que es desplacen a 
Lleida sense contracte de treball 
o no tenen papers per poder tre-

DONAR SOLUCIONS ALS 
TEMPORERS QUE ES 
DESPLACEN A HEIDA 
SENSE PAPERS" 

DOMENEC VILA 
Candidat d'Activem Lleida 

"PROPOSO REFER EL 
PROJECTE EN BASE 
A LES DADES DE LA 
REALlTAT ACTUAL 
DELS TEMPORERS" 

MARIA BURREL 
Candidata de CS 

"L'EQUIPAMENT ÉS 
INNECESSARII UN COP 
ESTIGUI CONSTRUiT EL 

bailar. Afegeix, "entenem que es 
podrien habilitar habitatges", ni 
que fossin de forma temporal o 
definitiva si estan ben adequats, 
directament a les explotacions 

PROBLEMA ESTARA EN 
EL MANTENIMENT" 

LAURA BERGÉS 
Candidata del Comú de Lleida 

"ESTEM A FAVOR DE 
L'EQUIPAMENT, PERO 
NO VOLEM QUE DINS 
DE LES FUNCIONS HI 
HAGI LA INCLUSIÓ" 

XAVI PALAU 
Candidat del PP 

"51 ELS POPULARS SOM 
AL PROXIM GOVERN 
MUNICIPAL NO ES CONS-
TRUIRA L'ALBERG DE 
PARDINYES" 

agraries. Per aixo, Postius aposta 
perque la Llei d'Urbanisme con
templi una regulació específica 
per casos com el de la ciutat de 
Lleida, que té una zona periurba-

na on hi viu molta gent i també 
on cada any i arriben molts tem
porers per collir fruita. 

El candidat d'Activem Lleida, 
Domenec Vila, diu que s'ha fet 
una mala diagnosi i la solució 
d'un alberg és "erronia". Per aixo, 
pro posa refer el projecte en base 
a les dades de la realitat actual 
d'aquesta problematica. 

L'alcaldable de Cs, Maria Bur
rel, afirma que I'equipament és 
"innecessari" i creu que una ve
gada estigui constru'it, el proble
ma després vindra amb el mante
niment. La candidata creu que un 
alberg es podria posar en alguna 
altra instal·lació municipal i s'ha 
decidit fer aquesta "despesa in
necessaria que no donara respos
ta al problema" i al mateix temps 
n'ha generat un altre amb els ve
'ins del barri que no el volen. 

La candidata del Comú de Llei
da, Laura Bergés, critica Junts 
pel fet que malgrat ostentin la 
regidoria d'Horta, s'hagin desen
tes de fer-se carrec del disposi
tiu de pisos i allotjaments r a 
temporers sense sostre durant 
la campanya de la fruita. Al ma
teix temps, es mostra a favor de 
I'equipament per a múltiples 
usos plantejat pel govern munici
pal pero discrepa en que dins les 
seves .funcions, s'hi inclogui tam
bé lainclusió. Bergés siu que fan 
falta serveis diferentsi no pot ser · 
que I'estiu, es deixin de prestar 
segons quines funcions a I'equi
pament perque arribin tempo
rers sense sostre. El candidat del 
Pp, Xavi Pala!.!, assegura que si els 
populars són al govern municipal 
no es construira I'alberg de Par
dinyes. Palau s'enorgulleix d'ha
ver estat més de 2 anys "lIuitant" 
amb els ve'ins de Pardinyes per 
"defensar la dignitat del barri" i 
evitar la Jlimposició del govern 
de Pueyo i Postius". Els populars 
aposten per un model de descen
tralització, adaptant allotjaments 
en diferents punts. 


